

魔幻山城 8D重庆

7天5晚✈️

ChongQing

重庆 | 大足石刻 | 仙女山 | 武隆天生三桥

新加坡直飞重庆



畅玩无购物



当地4星+5星



2+1VIP巴士

特别安排: 品尝地道重庆火锅,
感受山城麻辣鲜香的独特魅力。

DAY 1

重庆: 伊凡酒店 (4星-位置好) 或 华辰国际 (5星) 或同级

新加坡→重庆

飞机餐

(航班: 20:20-01:15+1)

- 搭乘航班飞往重庆, 抵达后由专业中文导游热情接机。
- 入住酒店休息, 为即将开启的旅程养精蓄锐。

DAY 2

重庆: 伊凡酒店 (4星-位置好) 或 华辰国际 (5星) 或同级

重庆

早/午/晚

- **轻轨李子坝远观平台**: 下车拍照; 感受重庆十八怪之一的“轻轨楼中穿过来”被网友称为神一样的交通。
- **人民大礼堂 (外观)**: 一座仿古建筑建筑群, 也是重庆十大文化符号。
- **体验皇冠大扶梯**: 中国第一, 亚洲第二的长坡地扶梯, 扶梯全长112米, 垂直提升高度52.7米, 坡度30度, 连接了两路口和重庆菜园坝火车站, 是重庆特色交通之一。
- **重庆十八梯**: 曾经是重庆渝中半岛的一条街, 象征着真正的山城老重庆。十八梯是老重庆市民生活的真实写照。
- **千厮门大桥 (外观)**: 大桥连接了重庆市渝中区与江北区, 横跨了嘉陵江, 位于洪崖洞旁边, 可以直接从大桥走到洪崖洞的楼顶, 在嘉陵江大桥上拍摄洪崖洞是不错的位置。
- **洪崖洞**: 古色古香的洪崖洞仿佛让你置身于千与千寻现实版场景中。洪崖洞以具巴渝传统建筑特色的“吊脚楼”风貌为主体, 依山就势, 沿江而建, 以拥城市旅游景观、商务休闲景观和城市人文景观于一体而闻名。
- **来福士广场**: 又叫朝天扬帆, 与朝天门广场连为一体, 犹如一艘大船。来福士广场位于渝中区位于两江汇流的朝天门广场。

DAY 3

重庆: 伊凡酒店 (4星-位置好) 或 华辰国际 (5星) 或同级

重庆→大足→重庆

早/午/晚

- 早餐后, 前往大足。
- **大足宝顶山石刻 (含电瓶车)**: 世界文化遗产, 于此欣赏中国晚唐时期最大型的石窟造像艺术, 宝顶山摩崖造像始凿于南宋年间, 四周500米以内由岩石上遍刻佛像, 以六道轮回、广大宝阁楼、华严三圣像、千手观音像等最为著名, 是中国石刻艺术中集佛教、儒教、道教为一体的艺术瑰宝。
- **大足博物馆 (周一闭馆)**: 属艺术类石刻艺术专题博物馆。大足石刻博物馆主要陈列有北山石窟、宝顶山石窟、石门山石窟、南山石窟等。截至2019年末, 藏品共计有614件/套。
- 游览结束后, 返回重庆入住酒店。

DAY 4

武隆: 仙女山中科依云酒店 或同级 (5星)

重庆→武隆

早/午/晚

- 早餐后乘车前往世界自遗产地——**武隆**, 午餐安排享用武隆特色蒸笼宴。
- **天生三桥 (含换乘车+电梯+出口电瓶车)**: 世界自然遗产, 感受大自然的鬼斧神工, 欣赏天龙桥、青龙桥、黑龙桥三座天生石拱桥。这里也是电影《满城尽带黄金甲》和《变形金刚4》的取景地。

DAY 5

重庆: 伊凡酒店 (4星-位置好) 或 华辰国际 (5星) 或同级

武隆→重庆

早/午/晚

- **仙女山国家森林公园 (含景区小火车)**: 仙女山平均海拔1900米, 拥有森林33万亩, 天然草原10万亩, 以其江南独具魅力的高山草原, 可以在草原里漫步, 享受温暖的阳光普照, 漫步草绿如茵, 鸟语花香, 牛羊成群, 一派生机的高山牧场, 尽情拍照。
- 乘车返回**重庆市**
- **解放碑好吃街**: 西南第一步行街, 是中国人民反法西斯战争取得胜利的象征, 是重庆解放及重庆市的象征, 解放碑步行街也因此得名。
- **国泰艺术中心 (外观)**: 由国泰大戏院和重庆美术馆组成, 2006年9月正式定名为国泰艺术中心。

DAY 6

重庆

早/午/晚

- **观音桥步行街**: 中国著名商业街、西南地区重要的繁华商圈之一, 也是集购物、休闲、娱乐、文旅于一体的都市旅游区。这里不仅拥有众多大型商场、国际品牌和特色美食, 更以高绿化率、现代景观和充沛活力而闻名。
- **北仓文创园**: 街区汇聚了文创市集、独立书店、艺术展览、创意咖啡厅、手作工坊及特色餐厅等多种业态。你可在这里逛小店店铺, 欣赏墙面涂鸦与艺术装置, 或在图书馆静心阅读, 感受“闹中取静”的悠闲氛围。
- **光环购物广场**: 重庆光环购物公园是一座位于两江新区的超大型生态购物中心, 自由购物。
- **指定时间前往机场**

DAY 7

温馨的家

重庆→新加坡

飞机餐

- 搭乘航班返回新加坡。(航班: 02:35-07:30)



推荐自费项目
川剧变脸秀+极限show
380元/人

团费包含: 往返机票+税费+25公斤行李额+飞机餐, 5晚酒店住宿(双人标准间)含早餐, 行程中所列午餐和晚餐, 行程用车, 中文导游服务+基本小费, 景点门票。

团费不含: 可选项目, 行李小费, 个人消费以及未提及的其他旅游或活动。

7 Days 5 Nights ✈️

Magical Mountain City 8D Chongqing

Chongqing | Dazuo Rock Carvings | Fairy Mountain | Wulong Three Natural Bridges

Direct Flight from Singapore to Chongqing
(by Singapore Airlines)

Special Highlight: Savor the authentic Chongqing Hotpot, and feel the fiery spirit and rich flavors that define this mountain city.



DAY 1 Hotel: Chongqing Evan Hotel (4★) or Huachen International Hotel (5★) or similar
Singapore → Chongqing 

(Flight: 20:20-01:15+1)

- Fly from Singapore to Chongqing.
- Upon arrival, meet your professional Chinese-speaking guide. Check in at the hotel to rest and recharge for the upcoming tour.

DAY 2 Hotel: Chongqing Evan Hotel (4★) or Huachen International Hotel (5★) or similar
Chongqing 

- **Liziba Monorail Viewpoint:** Stop for photo opportunities at the famous site where the monorail passes through a residential building — one of Chongqing's "Eighteen Oddities," hailed online as a "miracle of urban transport."
- **Great Hall of the People (Exterior View):** A grand complex built in traditional Chinese architectural style, and one of Chongqing's top ten cultural landmarks.
- **Crown Escalator Experience:** Known as the longest sloped escalator in China and the second longest in Asia. With a total length of 112 meters, a vertical rise of 52.7 meters, and a gradient of 30 degrees, it connects Lianglukou Station with Caiyuanba Railway Station — a unique transportation feature of Chongqing.
- **Eighteen Steps (Shibati Old Street):** Once a bustling street on the Yuzhong Peninsula, this area represents the authentic lifestyle of old Chongqing and the city's mountain-town heritage.
- **Qiansimen Bridge (Exterior View):** Connecting Yuzhong District and Jiangbei District, the bridge spans the Jialing River. Located next to Hongyadong, it offers one of the best vantage points to photograph the iconic Hongyadong night view.
- **Hongyadong:** A famous riverside complex built along the mountain with traditional Diaojiaolou (tilted houses). Known as the "real-life Spirited Away," Hongyadong combines Chongqing's traditional architecture, cultural charm, shopping, and dining experiences.
- **Raffles City Chongqing:** Also known as "The Crystal" or "Sailing Away at Chaotianmen," this architectural landmark resembles a giant ship setting sail at the confluence of the Yangtze and Jialing Rivers — symbolizing Chongqing's dynamic spirit.

DAY 3 Hotel: Chongqing Evan Hotel (4★) or Huachen International Hotel (5★) or similar
Chongqing → Dazuo → Chongqing 

- **Baoding Mountain Rock Carvings (with electric shuttle):** A UNESCO World Heritage Site, renowned for its magnificent stone sculptures dating back to the late Tang and Southern Song dynasties. Within a radius of 500 meters, the cliffs are carved with thousands of statues depicting Buddhist, Confucian, and Taoist themes. Highlights include the Six Paths of Reincarnation, Magnificent Pavilion, Huayan Trinity, and the Thousand-Hand Guanyin. It is considered a masterpiece that blends China's three major spiritual traditions into one artistic treasure.
- **Dazuo Rock Carving Museum (Closed on Mondays):** A specialized art museum dedicated to stone-carving culture. The exhibits include works from Beishan, Baodingshan, Shimenshan, and Nanshan grottoes, with a total collection of over 600 sets of artifacts as of 2019.
- **After the tour, return to Chongqing and check in to the hotel.**

DAY 4 Hotel: Zhongke Yiyun Hotel (5★) or similar
Chongqing → Wulong 

- After breakfast, drive to **Wulong**, a UNESCO World Natural Heritage Site.
- Enjoy a special local lunch — **Wulong Steamed Basket Feast**, featuring authentic regional flavors.
- **Tiansheng Three Bridges (incl. shuttle, elevator & buggy):** A UNESCO World Natural Heritage site featuring three magnificent natural stone arch bridges. Filming location for Curse of the Golden Flower and Transformers 4.
- **Visit the filming location of Transformers 4:** Age of Extinction, directed by Michael Bay and produced by Paramount Pictures — where Optimus Prime and his Dinobot allies made their dramatic appearance.

DAY 5 Hotel: Chongqing Evan Hotel (4★) or Huachen International Hotel (5★) or similar
Wulong → Chongqing 

- **Fairy Mountain National Forest Park (including scenic train ride):** Situated at an average altitude of 1,900 meters, Fairy Mountain boasts over 330,000 mu of forest and 100,000 mu of natural alpine meadow. Known for its unique charm as a "Highland Grassland in Southern China," visitors can stroll across lush green meadows, bask in warm sunshine, enjoy birdsong and wildflowers, and admire herds of cattle and sheep — a vibrant pastoral landscape ideal for photography.
- **Return to Chongqing City by coach.**
- **Jiefangbei Food Street:** The most famous pedestrian street in Southwest China and a symbolic landmark of Chongqing. Named after the People's Liberation Monument (Jiefangbei), it represents the city's history and spirit, offering a lively mix of shopping, food, and local culture.
- **Guotai Arts Center (Exterior View):** Comprising the Guotai Grand Theater and Chongqing Art Museum, this cultural complex was officially named the Guotai Arts Center in September 2006. Its modern architectural design contrasts beautifully with the city's traditional mountain landscape.

DAY 6
Chongqing 

- **Guanyinqiao Pedestrian Street:** One of China's most famous commercial streets and a major shopping and entertainment district in Southwest China. This vibrant urban area combines shopping, leisure, dining, and cultural experiences, featuring numerous large malls, international brands, and local delicacies. Known for its lush greenery, modern cityscape, and lively atmosphere.
- **Beibang Cultural & Creative Park:** A trendy district blending creativity and culture. The area features art markets, independent bookstores, galleries, specialty cafés, handicraft workshops, and boutique restaurants. Visitors can explore artistic graffiti walls, browse unique shops, or relax with a book in a quiet corner — a perfect place to enjoy tranquility amidst the city buzz.
- **The Ring Shopping Park:** Located in Liangjiang New Area, this large eco-themed shopping complex offers a wide range of international and local brands, restaurants, and leisure experiences. Free time for shopping and exploration.

DAY 7
Chongqing → Singapore 

- **Transfer to the airport for your flight back to Singapore. (Flight: 02:35-07:30)**

Optional Tour: Sichuan Opera "Face-Changing" Show + Extreme Performance - RMB 380 per person

Tour Fee Includes:

Round-trip air ticket+taxes+25KG baggage+MOB, 5nights hotel accommodation (Twin Sharing) with breakfasts, lunch & dinner as listed in the itinerary, Coach as listed in the itinerary, Chinese speaking tour guide service+basic tips, Entrance ticket to the attractions of the itinerary.

Tour fee Excludes:

Optional items, Luggage tips, Personal expenses and the other tours or activities not mentioned.